

THIS FILE IS MADE AVAILABLE THROUGH THE DECLASSIFICATION EFFORTS AND RESEARCH OF:

# THE BLACK VAULT

THE BLACK VAULT IS THE LARGEST ONLINE FREEDOM OF INFORMATION ACT / GOVERNMENT RECORD CLEARING HOUSE IN THE WORLD. THE RESEARCH EFFORTS HERE ARE RESPONSIBLE FOR THE DECLASSIFICATION OF THOUSANDS OF DOCUMENTS THROUGHOUT THE U.S. GOVERNMENT, AND ALL CAN BE DOWNLOADED BY VISITING:

[HTTP://WWW.BLACKVAULT.COM](http://www.blackvault.com)

YOU ARE ENCOURAGED TO FORWARD THIS DOCUMENT TO YOUR FRIENDS, BUT PLEASE KEEP THIS IDENTIFYING IMAGE AT THE TOP OF THE .PDF SO OTHERS CAN DOWNLOAD MORE!

**\* Page 1 of 6**

Religious greeting...

### Camps acceptance requirements

Religious greeting...

Mujahid brother,

Religious greeting...

The following is a set of requirements and regulations we ask you to follow in order to obtain the best results at our camps:

1. You have to be healthy and free of any disease that can impede your training.
2. Fill out all New Recruits forms with pertinent information prior to joining camp.
3. Abide by the specified training period of (.....days). (Basic training course is two full months).
4. During basic training you are not allowed to leave camp under any excuse (to call, to shop...etc.) unless it is an extreme case decided by management.
5. Abide by the rules of the camp (religious, military, administrative) without fail.
6. Abide with the regulations at every level. Listen to and obey what could be a pleasant or unpleasant order unless it is an order to sin.
7. Leave all your valuables upon arrival at the guest house (passport, personal identification, money...etc.)
8. Leave all forbidden items (tape recorder, radio, photo or video camera)
9. Do not buy or prepare food or drink while at the camp.
10. Be studious and show willingness to learn.
11. Failure to abide by the camps' rules and schedule will have you scolded or discharged.
12. The administration has the right to discharge you from training for any reason.
13. The guesthouse management or the camp is not obligated to pay any monies for travel or transportation.

Note: Bringing training requirements (Sports shoe, military uniform, pens and notebooks) needs to be considered.

### Pledge

I the undersigned.....from.....declare my acceptance of the aforementioned rules and regulations; may God help me to abide by it.

I also declare that I am willing to be responsible for not obeying any rule and accordance to the camp's regulation.  
God is my witness.

Notice: your signature denotes your acceptance of all the mentioned rules and regulations and obligates you to follow it or suffer the consequences. God be with you.

Signature

Date

**\* Page 2 of 6**

Religious greeting...

Military Administration  
Personnel Affairs

Date:  
Number:

Mujahidin Information Form

New Recruits Form

Declaration and commitment: Mujahid brother, this form has private information pertaining to you and we ask you to answer it clearly. We promise that this information will be confidential excluding your superiors.

Preliminary information:

Name (elective).....Alias.....

Country: .....City.....D.O.B.....Primary language.....

Education level: .....Graduate .....Continuing.....Stopped attending...year.....

Higher education: .....Major.....

Profession: .....Type.....Length of experience.....

Address of the nearest relative when needed (elective).....

.....Telephone number: .....

Religious information:

Did you study religious subjects? No  yes  what is it? .....

.....  
.....

Do you have the ability to give lessons, preach or write articles? No  yes   
What subject?.....

How much of the Qur'an have you memorized?

**\* Page 3 of 6**

Under the tutelage of which sheikhs did you study?.....  
.....  
.....

Which books did you study? .....  
.....

Security status:

What is your security status in your country (elective)  unknown  known

Can you return to your country  yes, without problems  I can not Why.....  
.....  
.....

How did you arrive into Afghanistan? What problems did you encounter coming here and what instigated them? (Write an account of your trip).

State the entity that recommended you and how did you know it.....  
.....  
.....

Who do you know among us here?

How can we reach you in Afghanistan?

Have you visited countries other than Afghanistan? (Elective) no  yes

What are they?	Reason for the visit	Length of stay
----------------	----------------------	----------------

Length of stay in Afghanistan:

Military status:

Have you worked previously in a military field  no  yes (officer, Warrant officer, soldier, enlisted)

Specialty:

Rank:

Have you witnessed any combat? .....

Reason for leaving the military: ..... Length of service: .....  
 Have you trained before coming to Afghanistan?  No  yes where was your course?

Course type	Duration	Date	Location	Current Skill Level			Remarks
				Weak	medium	good	

**\* Page 4 of 6**


Have you trained in camps within Afghanistan  no  yes where and what camps?

Remarks	Current skill level			Location	Date	Duration	Course type
	good	medium	weak				

Have you participated at any front? Yes  no

What field do you like to join in the future?.....

Health status

Vision:

Do you have any chronic illness  no  yes What are they?

Have you ever suffered an accident  no  yes Where you injured? where?  
 .....

Cause of injury.....  
Medical recommendation.....

Have you have had any surgery? no  yes  Final diagnosis .....

Overall description of the physique.....  
.....

Marital status:

Single  Married  Widow  Divorced

**\* Page 5 of 6**

Where is your family?

How many children do you have? When did you leave them? Who supports them?

List your professional skills:

Mention your intellectual skills

List your athletic skills:

What are your language skills?

What are your hobbies (things you like to do in your spare time)?

Affiliation status

Were you affiliated with a political or Islamic organization?  No  yes What are they? .....

Have you relinquished your affiliation?  No  yes When?.....

What are you plans after training?  Return  Jihad  Work with a group

How does your community view Jihad and Mujahidin's work?.....

Reasons that motivated you to join this great duty and come to Afghanistan  
.....

Do you have any advice for your Mujahidin brothers?.....

Pledge

I, the undersigned .....attest that the aforementioned information is correct and that I am totally responsible for its contents as God is my witness.

Division director

Applicant

Signature

Alias:

Date:

Signature:

Personnel Division

Date:

**\* Page 6 of 6**

Blank

**End translation**

بسم الله الرحمن الرحيم

### شروط القبول في المعسكرات

الحمد لله والصلاة والسلام على رسول الله وعلى آله وصحبه ومن وآله.

وبعد:

السلام عليك ورحمة الله وبركاته.

أخي المجاهد ...

فقبل الله مثا ومنكم ونسأته تبارك وتعالى أن يوفقنا وإياك لما يحب ويرضاه.

هذه مجموعة شروط وضوابط نطلب منك التقيد بها خلال فترة تعاملك معنا حتى يسير العمل على أحسن مستوى ممكن. وحتى نحني أحسن الثمار من معسكراتنا سائلين المولى تبارك وتعالى أن يعيننا وإياك. وإليك هذه الشروط:

1. أن تكون معافى من الأمراض التي تعيق أو تعطل أداء واجب الإعداد.
  2. ملء إستمارة المستجدين وكتابة كافة البيانات فيها قبل التحرك إلى المعسكر.
  3. أن تلتزم بالمدة التي حددتها للتدريب (.....يوما) علما بأن مدة الدورة التأسيسية (شهرين كاملين).
  4. يمنع خلال الدورة التأسيسية الخروج من المعسكر تحت أي عذر (إتصال-مشتریات-...الخ) إلا في الحالات الضرورية و حسبما تقرره الإدارة.
  5. أن تلتزم بلاتحة وبرنامج المعسكر (الشرعي والعسكري والإداري) دون أي إحلال.
  6. أن تلتزم بضوابط كل محطة تمر بها وتسمع وتطيع في المنشط والمكروه وعلى أثره عليك ما لم تومر بمعصية.
  7. أن تسلم كل أماناتك عند قدومك إلى إدارة المضافة (جواز السفر-بطاقات شخصية-أموال...الخ).
  8. أن تسلم أي (مسجل-راديو-كاميرا تصوير عادية أو فيديو) أو أي ممنوع آخر إلى إدارة المضافة.
  9. لا تشتري أو تحضر أي طعام أو شراب ما دمت في المعسكر.
  10. أن تجتهد وتظهر الحرص على الإستفادة.
  11. أن الإحلال بلاتحة أو برنامج المعسكر قد تعزز عليه وقد يصل ذلك إلى الإعفاء من التدريب.
  12. من حق الإدارة إعفاءك من التدريب دوغما إبداء أي سبب.
  13. لا تلتزم إدارة المضافة أو المعسكر بدفع أي أموال لنسفر أو التنقلات.
- تنبيه: يراعى إحتضار مستلزمات التدريب (حذاء رياضي -ملابس عسكرية-أقلام ودفاتر).

### تعمير

إني الموقع أدناه:-----من-----أعلن قبولي لكل الشروط والضوابط المذكورة سابقا وأسأل الله تبارك وتعالى أن يعينني على الإلتزام بها.

كما أعلن إستعدادي لتحمل تبعات مخالفة أي شرط من هذه الشروط حسب نظام المعسكر.

والله على ما أقول وكيل.

ملاحظة: إن إمضاؤك يعني قبولك بكل الشروط والضوابط المذكورة والتزامك بتنفيذها جميعها كما يعني إستعدادك لتحمل تبعات المخالفة. وفقك الله.

التاريخ:

الإمضاء:



بسم الله الرحمن الرحيم

التاريخ:

الإدارة العسكرية

الرقم:

إستمارة تعارف للمجاهدين

شؤون الأفراد

إستمارة المستجدين

توضيح والتزام: أخي المجاهد هذه الإستمارة تحوي أسئلة خاصة بك وطلبنا أن تجيب على هذه الأسئلة بوضوح.. ونحن نتعهد لك بأن لن نطلع عليها أحد إلا من يهمة أمرك من إخوانك المسؤولين.

الإدارة

المعلومات الإبتدائية:

الإسم (إختياري)-----الكنية-----

البلد:-----المدينة----- تاريخ الميلاد----- اللغة الأصلية-----

المستوى التعليمي:-----  متخرج  مستمر  منقطع  السنة-----

مؤهلات علمية أعلى----- التخصص:-----

المهنة:----- نوع المهنة:----- مدة العمل:-----

عنوان أقرب الأقارب عند الحاجة(إختياري)-----

المعلومات الشرعية:

هل درست أمورا شرعية  لا  نعم ما هي:-----

هل لديك القدرة على إلقاء دروس أو مراعات أو خطب أو كتابة مقالات  لا  نعم في أي باب-----

كم تحفظ من القرآن:-----

على يد من درست من المشايخ:

ما هي الكتب التي درستها:

الحالة الأمنية:

كيف وضعك الأمني في بلدك (إختياري)  غير معروف  معروف

هل تستطيع العودة إلى بلدك:  نعم بدون مشاكل  لا أستطيع لماذا:

كيف وصلت لأفغانستان وما هي المشاكل التي واجهت في الوصول إليها. وما هي الأسباب التي أدت لتلك المشاكل (أكتب رحلة سفرك).

أذكر الجهة التي زكيت من قبلها وكيف تعرفت بها:

من تعرف من الساحة هنا؟:

كيف يمكن الإتصال عليك في أفغانستان؟:

هل سافرت إلى بلدان غير أفغانستان (إختياري):  لا  نعم

ما هي؟:

وما هو سبب الزيارة؟

وكم بقيت فيها؟

مدة البقاء للتدريب في أفغانستان:

المستوى العسكري:

هل سبق لك العمل في المجال العسكري من قبل  لا  نعم (ضابط, صنف ضابط, جندي, إند)

التخصص: الرتبة:

هل حضرت بعض المعارك:

سبب خروجك من العمل العسكري:

فترة الخدمة:

هل تدربت قبل المجيء إلى أفغانستان:  لا  نعم أين أخذت الدورات؟

ملاحظات	مستواك فيها الآن			مكان إنعقادها	بتاريخ	مدتها	نوعية الدورة
	جيد	متوسط	ضعيف				


هل تدربت في معسكرات داخل أفغانستان:  لا  نعم أين و ما هي؟:

ملاحظات	مستواك فيها الآن			مكان انعقادها	بتاريخ	مدتها	نوعية الدورة
	جيد	متوسط	ضعيف				

هل شاركت في جبهات  نعم  لا

ما هو المجال الذي تحب أن تعمل فيه في المستقبل؟

الحالة الصحية:

قوة الإبصار:

هل عندك أمراض مزمنة  لا  نعم ما هي؟

هل أصبت أو تعرضت لحادث في حياتك:  لا  نعم ما هي آثار هذه الإصابة (الإصابات) عليك الآن

سبب الإصابة:

نوع العمل الموصى به طبيًا:

هل أجري لك عمليات جراحية من قبل  لا  نعم ما هي الآثار المترتبة عليها؟

الوصف العام للبيئة:

الحالة الاجتماعية:

أعزب  متزوج  أرمل  مطلق

أين أهلك؟

كم ولدا عندك

مذ متى تركتهم:

من يعولهم:-----

أذكر المهن التي تجيدها:

أذكر المهارات الفكرية التي تجيدها:

أذكر المهارات الرياضية التي تجيدها:

ما هي اللغات التي تجيدها:

ما هي هوايتك (أي الأعمال التي تحب أن تؤديها أثناء أوقات الفراغ):

الحالة التنظيمية:

هل كنت منتمى لتنظيمات سياسية أو إسلامية من قبل  لا  نعم  ما هي؟-----

هل تركتها  لا  نعم  متى تركتها؟-----

ما هو برنامجك بعد التدريب:  الإكتفاء بالتدريب، والعودة  الجهاد  العمل ضمن جماعة

ما هي نظرة العامة في مجتمعك للعمل الجهادي و المجاهدين؟:-----

-----

أذكر الأسباب التي دفعت بك للقيام بهذا الواجب العظيم وبعينك إلى أفغانستان.-----

-----

هل عندك نصائح تقدمها لإخوانك المجاهدين؟:-----

-----

-----

-----

-----

نعم هـ

أقر أنا الموقع أدناه:----- أن المعلومات التي ذكرتها سالفا صحيحة و أنني مسؤول مسؤولية كاملة عن كل كلمة ولفظ ورد بها والله على ما

نقول شهيد.

مسؤول القسم:

المقر بما فيه

الكنية:

التوقيع:

التاريخ:

التوقيع:

التاريخ:

ختم شؤون الأمد

